
 
Haapasaaren matkailualueen kehittäminen 
 
Elinvoimalautakunta 02.05.2022 § 18    
102/14.02/2022    
 

 
Elinvoimalautakunta on kokouksessaan 25.11.2021 (§ 28) käsitellyt 
Haapasaaren tulevaisuuden vaihtoehtoja ja päätöksellään esittänyt, että 
Ruoveden kunta käy avoimen markkinavuoropuhelun alueesta 
kiinnostuneiden liiketoiminnan ostajien ja vuokraajien kanssa alueen 
kehittämisestä majoitus-, matkailu- ja ravitsemustoimintaan yhteistyössä 
kunnan kanssa. Vuokrasopimus nykyisen yrittäjän kanssa päättyy vuoden 
2022 lopussa. 
 
Kunnanhallitus on 17.2.2022 (§ 282) päättänyt hyväksyä Hankintajuristit 
Oy:n tarjouksen Haapasaaren markkinavuoropuhelun toteuttamiseksi. 
Tarjous on esitelty kokouksessa. Markkinavuoropuhelu on julkaistu Hilma-
palvelussa, jossa julkisen sektorin ostajat voivat mm. kilpailuttaa 
hankintojaan sekä ilmoittaa tulevista hankinnoistaan. 
 
Elinvoimalautakunta päätti 7.4.2022 lisätä markkinavuoropuhelun 
näkyvyyttä tiedottamalla asiasta kunnan julkaisukanavissa sekä Ruovesi-
lehdessä. Elinvoimalautakunnan keskustelussa tuotiin esille, että 
näkyvyyttä olisi parannettava myös Ruoveden ulkopuolella. Virittäydy 
vapaalla –messut nähtiin hyvänä tilaisuutena markkinoida Haapasaarta 
matkailuyrittäjän löytämiseksi. 
 
 

 Lisätietoja: Aila Luikku, aila.luikku@ruovesi.fi, p. 044 7871400 
 

Esittelijä va. Kunnanjohtaja Aila Luikku 
 

Päätösehdotus Elinvoimalautakunta keskustelee ja päättää Haapasaaren matkailualueen 
markkinointiin liittyvistä toimenpiteistä, joilla pyritään varmistamaan 
matkailualuetta kehittävän yrittäjän löytyminen myös vuoden 2022 jälkeen. 

 
Muutettu päätösehdotus Elinvoimalautakunta toteaa, että markkinavuoropuhelu on päättynyt. 
 
 Elinvoimalautakunta päättää esittää kunnanhallitukselle 

1. että nykyisen yrittäjän kanssa tehdään jatkovuokrasopimus vuodelle 
2023 ja optiomahdollisuus vuodelle 2024 

2. että esitetystä jatkovuokrasopimuksesta huolimatta Haapasaaren 
matkailualueen vuokraus / rakennusten myynti laitetaan vireille 
mahdollisimman pian. 
 

 Jarmo Honkanen teki keskustelun kuluessa seuraavan esityksen: 
Haapasaaren kiinteistöt myydään ilman maapohjaa matkailuyrittäjälle. 
Myynti annetaan yritysvälittäjän tehtäväksi. 

 Jarmo Honkasen esitys raukesi kannattamattomana. 
 
Päätös Va. kunnanjohtajan muutettu päätösesitys hyväksyttiin. 
 
 Merkitään tiedoksi, että ennen päätöksentekoa kokouksesta poistuivat 

Heidi Kuutti-Selkee klo 17.38, Outi Mikkonen klo 17.41 ja Stefan Hirvelä 
klo 19.04.
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